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PROTOKÓŁ NR LIII/22 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 21 stycznia 2022 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył LIII sesję Rady Powiatu Grajewskiego o godz. 1019 dnia 21. 

stycznia 2021 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B, powitał wszystkich 

zgromadzonych na sali obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 16. radnych, co 

wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi quorum, pozwalające na obradowanie  

i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Ewelina Ajdyn 

2. Jadwiga Jolanta Budzińska. 

3. Barbara Ciszewska. 

4. Leszek Czyżewski. 

5. Grzegorz Gardocki. 

6. Sławomir Jan Ginel. 

7. Maria Gwiazdowska. 

8. Marek Kostrzewski. 

9. Tomasz Krukowski. 

10. Andrzej Łajewski. 

11. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

12. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

13. Krzysztof Kazimierz Piekarski. 

14. Bolesław Ruszczyk. 

15. Alicja Rutkowska. 

16. Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

 

1. Tomasz Olszewski – sekretarz powiatu 

2. Maria Jasińska – skarbnik powiatu 

 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Waldemar Remfeld   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

2. Dariusz Koniecko   Zespół Szkół im. Bolesława Podedwornego w Niećkowie 

3. Jarosław Konopka  Zespół Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Grajewie 

4. Jarosław Kozikowski   Zespół Szkół Nr 1 w Grajewie 

5. Julia Ksepko-Kurkowska  Zespół Szkół im. ks. Jana Krzysztofa Kluka w Wojewodzinie 

 

 

Po otwarciu obrad, przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad – odczytał 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Powiatu Grajewskiego. 
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4. Informacja Przewodniczącego Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu Powiatu  

w okresie od ostatniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Grajewskiego w 2021 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r.  

b) w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2022 r.,  

c) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2022-2025,  

d) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grajewskiego na rok 2022,  

7. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji.    

Starosta W. Remfeld zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad w pkt 6. Podjęcie uchwał  

o następujący projekt uchwały: ppkt e)  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Grajewie 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie, w jego wyniku Rada Powiatu Grajewskiego 

jednogłośnie, 16 głosami „za”, a więc z zachowaniem bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady, 

która wynosi 9 głosów, przyjęła powyższy wniosek starosty W. Remfelda.  

 

 
PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z LIII  Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO. 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Powiatu Grajewskiego. Uwag 

do  protokołu nie zgłoszono.  

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie, w jego wyniku Rada Powiatu Grajewskiego 

jednogłośnie, 16 głosami „za”, przyjęła protokół z LII sesji. 

 

Następnie głos zabrał starosta W. Remfeld, który poinformował zebranych, iż z dniem 31. stycznia br. 

kończy się współpraca z panem D. Koniecko, dyrektorem Zespołu Szkół im. Bolesława Podedwornego  

w Niećkowie. Funkcję dyrektora od dnia 01.02.2022 r. przejmie pani B. Sokołowska. Starosta złożył podziękowania 

panu dyrektorowi D. Koniecko za wieloletnią, owocną współpracę. Do podziękowań dołączył przewodniczący Rady 

Powiatu G. Gardocki oraz zgromadzeni na sali obrad radni. 

Dyrektor D. Koniecko podziękował panu staroście, pracownikom Starostwa Powiatowego w Grajewie 

oraz Radzie Powiatu Grajewskiego za współdziałanie przy rozwijaniu i promowaniu ZS w Niećkowie.  

Kolejnym punktem porządku obrad była: 

 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO ZARZĄDU Z WYKONANIA UCHWAŁ RADY POWIATU I PRACY ZARZĄDU 
POWIATU W OKRESIE OD OSTATNIEJ SESJI. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu starostę W. Remfelda i przedstawienie 

sprawozdanie dot. wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu w okresie od 30 grudnia 2021 r. 

do 21 stycznia 2022 r.  

Ponieważ pytań do starosty nie było, przewodniczący G. Gardocki przeszedł do realizacji następnego 

punktu porządku obrad. 
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PODJĘCIE UCHWAŁ. 
 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2022 r.  

Przewodniczący G. Gardocki zwrócił się do przewodniczącego Komisji Budżetu, Polityki Społecznej  

i Gospodarczej B. Ruszczyka o przedstawienie opinii ww. komisji. 

Przewodniczący B. Ruszczyk poinformował zebranych, iż wszystkie uchwały rozpatrywane na 

dzisiejszej sesji zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu, Polityki Społecznej i Gospodarczej. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że projekt przedmiotowej uchwały był szczegółowo omawiany 

na posiedzeniu Komisji, zwrócił się do radnych, czy mają ewentualne zapytania dot. projektu ww. uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r.?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir 

Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz 

Maleszewski,  Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, 

Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cebeliński 
 

Uchwała Nr LIII/253/22 sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 

stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 

Grajewskiego na 2022 r. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że projekt powyższej uchwały był omawiany na posiedzeniu 

Komisji, zwrócił się do radnych, czy mają ewentualne zapytania dot. projektu ww. uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2022 r.?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir 

Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz 

Maleszewski,  Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, 

Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cebeliński 
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Uchwała Nr LIII/254/21 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Grajewskiego na 2022 r. 

stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2022-2025. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu panią skarbnik M. Jasińską i przedstawienie 

przedmiotowej uchwały. Zwrócił się do radnych, czy mają ewentualne zapytania dot. projektu ww. uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Następnie przewodniczący G. Gardocki odczytał zebranym uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku (RIO.II – 00311-96/2021 z dnia 07.12.2021 r.) w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2022-2025. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2022-2025?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jolanta Jadwiga Budzińska, Barbara Ciszewska, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz 

Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)  

Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski, Wojciech Dariusz Maleszewski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cebeliński 

 

Uchwała Nr LIII/255/21 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Grajewskiego na lata 2022-2025 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

  

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Grajewskiego na rok 2022. 

Głos zabrał starosta W. Remfeld i w kilku słowach przedstawił zebranym główne założenia budżetu na 

2022 r. Podkreślił, że budżet ten przewiduje zrównoważony rozwój wszystkich samorządów działających na 

obszarze powiatu grajewskiego. 

Przewodniczący G. Gardocki odczytał zebranym uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku (RIO.II – 00310-96/2021 z dnia 07.12.2021 r.) w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Powiatu Grajewskiego na 2022 r.  

Regionalna izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała przedłożony przez Zarząd Powiatu 

Grajewskiego  projekt uchwały budżetowej Powiatu Grajewskiego na 2022 r. oraz możliwość sfinansowania 

przedstawionego w projekcie budżetu deficytu na 2022 r. 

Radny L. Czyżewski zwrócił się z pytaniem do pani skarbnik – czy powiat jest obecnie w stanie zaciągnąć 

kredyt? 

Skarbnik M. Jasińska udzieliła wyjaśnień. Podkreśliła, że w budżecie nie ma środków na spłatę rat 

kapitałowych i obsługę długu, każde zwiększenie wydatków związane z obsługą długu nie daje możliwości 
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utrzymania wymaganych wskaźników. Brak możliwości wygospodarowania nadwyżki operacyjnej automatyczne 

odbiera możliwość wskazania środków, które mogłyby być wydatkowane na obsługę długu. 

Radny T. Krukowski zapytał, ile powiat wypracował nadwyżki z lat ubiegłych? 

Skarbnik M. Jasińska poinformowała, iż na dzień dzisiejszy w wieloletniej prognozie finansowej została 

zapisana kwota 15.545.709,75 zł; są to nadwyżki wypracowane i rozdysponowane w perspektywie kolejnych lat na 

różne zadania.   

Radny T. Krukowski stwierdził, że w wieloletniej prognozie finansowej na stronie 6. widnieje zapis, że 

nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych wynosi 21 mln zł, skąd wzięła się ta różnica? 

Skarbnik M. Jasińska wyjaśniła, iż jest to przewidywana różnica na koniec 2021 r., zaznaczyła, że nie 

zostały jeszcze sporządzone sprawozdania za rok 2021. 

Więcej głosów w dyskusji nie padło. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Grajewskiego na rok 2022?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jolanta Jadwiga Budzińska, Barbara Ciszewska, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz 

Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)  

Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski, Wojciech Dariusz Maleszewski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cebeliński 

 

Uchwała Nr LIII/256/21 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grajewskiego na rok 2022 stanowi 

Załącznik do niniejszego protokołu. 

Starosta W. Remfeld złożył podziękowania radnym za przyjęcie budżetu powiatu grajewskiego na rok 

2022. 

 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Grajewie. 

Przewodniczący G. Gardocki stwierdził, że projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniu Komisji, zwrócił się do radnych, czy mają ewentualne zapytania dot. projektu ww. uchwały.  

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Grajewie?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewelina Ajdyn, Jolanta Jadwiga Budzińska, Barbara Ciszewska, Leszek Czyżewski, Grzegorz Gardocki, Sławomir 

Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Tomasz Krukowski, Andrzej Łajewski, Wojciech Dariusz 
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Maleszewski,  Janusz Marian Marcinkiewicz, Krzysztof Kazimierz Piekarski, Bolesław Ruszczyk, Alicja Rutkowska, 

Waldemar Tadeusz Wieczorek. 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cebeliński 
 

Uchwała Nr LIII/257/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Grajewie stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Starosta W. Remfeld podziękował radnym za uczestnictwo w odbiorze inwestycji pn. „Przebudowa mostu 

przez rzekę Ełk w miejscowości Szymany km 0+980 drogi powiatowej Nr 1797B”.  

Następnie starosta poinformował, iż rozpoczęły się prace związane z realizacją dwóch kolejnych inwestycji 

pn: „Przebudową drogi powiatowej Nr 1823B w Rydzewie – Pieniążek” oraz „Adaptacją starej sali gimnastycznej  

w Zespole Szkół Nr 2 w Grajewie na potrzeby Grajewskiego Centrum Edukacji Obronnej”. 

Na zakończenie starosta dodał, że: 

 w lutym zostanie ogłoszony konkurs na dyrektora Szpitala Ogólnego w Grajewie – nowy dyrektor powinien 

rozpocząć pracę w pierwszym kwartale tego roku; 

 trwają starania o pozyskanie środków dla Szpitala – w celu sfinansowania planowanego remontu 

Oddziału Chirurgii oraz Laboratorium. 

Wiceprzewodniczący Rady T. Krukowski zwrócił się z apelem do radnych o włączenie się do akcji 

mającej na celu zbiórkę środków na sfinansowanie operacji w USA Eryka Kopczewskiego, mieszkańca gminy 

Radziłów. Zbiórka rozpoczęła się w dniu 08.07.2021 i zakończy się w dniu 09.02.2022 r. Na ten cel potrzebna jest 

kwota 9 mln zł, do chwili obecnej udało się zebrać ponad 2 mln zł. 

Radna B. Ciszewska zaproponowała, aby radni złożyli się po 300 zł od osoby. W ten sposób pierwsza 

podwyżka diet zostałaby przekazana na szczytny cel – stwierdziła. 

Starosta W. Remfeld zaproponował, aby każdy radny, który zechce wspomóc zbiórkę środków,  

w terminie do 28.01.2022 r. przekazał pieniądze do Biura Rady Powiatu. 

Przewodniczący G. Gardocki zaproponował, że jeżeli propozycja radnej Ciszewskiej zostanie przyjęta – 

wsparcie w wysokości 300 zł od radnego – chętnie założy tę kwotę. Wszyscy radni, którzy zechcą dołączyć się do 

zbiórki będą dokonywać wpłat w Biurze Rady Powiatu. Jako radni wybrani przez społeczeństwo powinniśmy dać 

dobry przykład – posumował przewodniczący. 

Na tym  porządek sesji został wyczerpany i przewodniczący G. Gardocki zamknął obrady LIII sesji Rady 

Powiatu Grajewskiego VI kadencji. 

                                                                                                     

      

 
     Protokołowała                                                                               Przewodniczący  

Rady Powiatu Grajewskiego 
            .......................................                                                               ............................................... 

           Joanna B. Ramotowska                                                                Grzegorz Gardocki 

 

 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 1019-1122 


